

## 路線 Route 798 (往調景嶺 to Tiu Keng Leng)

### 星期一至六早上特別班次服務調整

#### Service Adjustment for the Morning Special Trip on Mon - Sat

為配合乘客需求，於2012年3月26日(星期一)起，逢星期一至六(公眾假期除外)，上述路線早上由火炭開出之頭3班特別班次，行車路線及開車時間將作調整，詳情如下：

To meet passenger demand, routeing and departure time of the first 3 morning special trips for the captioned route departed from Fo Tan (from Monday to Saturday, except Public Holiday) will be adjusted with effect from 26 March, 2012 (Monday). Details as follows:

#### 頭3班特別班次新行車路線(繞經坑口):

火炭(山尾街)開出：於將軍澳隧道後，改經寶順路、寶寧路、重華路、銀澳路、昭信路、寶邑路後返回原有路線。

#### New Routeing of the first 3 morning special trips from Fo Tan (Detour via Hang Hau):

From Fo Tan (Shan Mei St): After TKO tunnel, via Po Shun Rd, roundabout, Po Ning Rd, Chung Wa Rd, Ngan O Rd, Chiu Shun Rd, Po Yap Rd and then resuming its original routeing.

#### **提早頭3班火炭(山尾街)特別班次開車時間**

Advanced departure time of the first 3 morning special trips from Fo Tan (Shan Mei St)

星期一至星期六 (公眾假期除外) Monday – Saturday (except Public Holiday)

新開車時間：

New Departure Time

**07:25**

**07:55**

**08:25**

**其他班次開車時間維持不變** Other departures remain unchanged.

#### **新增巴士站 New Bus Stop**

1. 景林邨景榕樓，寶順路 Po Shun Rd o/s King Lam Est, King Yung Hse
2. 厚德商場，重華路 Chung Wa Rd o/s Hau Tak Shopping Centre

有關詳細時間表，可參閱沿途巴士站之路線資料圖。

For the detailed timetable, please refer to the route information sheet along en-route bus stops.

敬請留意。

Thank you for your attention.

營運部 啟

Operations Department

VN/rh/ccm

